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De fractie heeft de volgende vragen:

De VLP heeft hierover de volgende vragen:

1. Bent u bekend met deze signalen?
2. Wat heeft u reeds geprobeerd om deze problemen op te lossen?

3. Welke mogelijkheden om deze problemen te gaan oplossen heeft u reeds bekeken?

4. Wat kunt u op korte termr¡n doen om de situatie te verbeteren?

5. Wat gaat u op lange termijn doen om de verkeerssituatie blijvend te verbeteren?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u bekend met deze signalen?
De signalen over drukte op dit parkeerterrein zijn bij ons bekend. Wij constateren dat dit

winkelcentrum goed bezocht wordt.

2. Wat heeft u reeds geprobeerd om deze problemen op te lossen? Wijzijn momenteel in
gesprek met diverse partijen om zowel een kleine uitbreiding van het winkelcentrum als het

opnieuw inrichten van de openbare ruimte, inclusief de parkeerplaats, te realiseren. Dit doen

we in het kader van een integrale buitenruimte, als onderdeel van het collegeprogramma. Wat

betreft de drukte kunnen wij op korte termijn geen oplossing bieden. Dat kan pas als het hele

parkeerterrein opnieuw wordt ingericht.

3. Welke mogelijkheden om deze problemen te gaan oplossen heeft u reeds bekeken?
De bestaande uitritten zijn qua breedte voldoende en kunnen in de huidige situatie ook niet

breder gemaakt worden zonder herinrichting van het hele (parkeer)terrein.

4. Wat kunt u op korte termijn doen om de situatie te verbeteren?
Wat betreft het zicht bij de Flintdijk zullen wij in ieder geval een spiegel plaatsen

5. Wat gaat u op lange termijn doen om de verkeerssituatie blijvend te verbeteren?
Mocht het winkelcentrum worden uitgebreid, zie antwoord op vraag 2, dan is ons voornemen

om met de opbrengsten van grondverkoop het parkeerterrein en de openbare ruimte tussen

de Flintdijk en de overgang BJD-dijken opnieuw in te richten - met daarbij een toevoeging

van een aantal parkeerplaatsen en een kwaliteitsimpuls. Mocht dit onverhoopt geen doorgang

vinden, dan compenseert de gemeente de 3 parkeervakken die vervallen zijn door de

plaatsing van een POP-kast (lees: glasvezelkast) in 2022.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd
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